
  Protokół  nr XXVI/08
z obrad XXVI sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 2 września  2008 roku 
w godzinach  1100    - 1602    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku.
W  obradach  uczestniczyło  22  radnych,   na  ogólny  stan  23  (lista  obecności 
w załączeniu do protokołu).   
W sesji nie uczestniczył radny Jan Wielgat.

Porządek obrad:
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.
3. Zmiany w porządku obrad.
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności.
5. Podjęcie uchwał  w  sprawach:
1) wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Edwarda Palczewskiego,
2) zmian w budżecie miasta na 2008 rok,
3)  przekazania  środków  finansowych  dla  Komendy  Powiatowej  Państwowej 
Straży Pożarnej w Ełku,
4)  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji  przedmiotowej  do  przedszkoli 
publicznych,
5)  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  nieruchomości 
komunalnej,
6) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu  utrzymania  czystości i porządku 
na terenie Miasta Ełk,
7) powołania Społecznej Komisji  Mieszkaniowej i  zatwierdzenia regulaminu jej 
działania,
8)  przyjęcia  zmian  w  Statucie  Związku  Międzygminnego  “Gospodarka 
Komunalna”,
9) rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia Federacja Zielonych „GAJA”,
10)  rozpatrzenia  skargi  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza,  dotyczącej  sprzedaży 
nieruchomości  położonej  w  Ełku  przy  ul.  Towarowej,  oznaczonej  w  operacie 
ewidencji  gruntów nr  2160/17,  stanowiącej  drogę dojazdową,  oraz  w sprawie 
składowania  na  niej  przez  P.P.U.H.  „BARD”  Sp.  z  o.o.  w  Ełku   materiałów 
i  postawienia  przez  Spółkę  bramy,  co  blokuje  dojazd  do  nieruchomości 
oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 2160/36,
11)  rozpatrzenia  skargi  Zarządu  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości 
ul. Słowackiego 22,
12)  nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Ełku,
13)  uchylająca  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  dwóch 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego fragmentów miasta Ełk, 
obejmujących  projektowaną  północną  obwodnicę  miasta,  zwanych:  „EŁK  – 
OBWODNICA PÓŁNOCNA – WSCHÓD” I „EŁK – OBWODNICA PÓŁNOCNA – 
ZACHÓD”,
14) uchylająca uchwałę w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „EŁK-KONOPNICKIEJ”,
15) aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku.

6. Opinia  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  uchwalonego  uchwałą 
Nr  XXXII/207/2001z  dnia  30.11.2001  roku  z  późn.  zm.,  na  terenach 
położonych  w obrębie Malczewo, Gmina Ełk. 
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7. Informacja z wykonania budżetu miasta za I półrocze 2008 roku.
8. Interpelacje i zapytania radnych.
9. Oświadczenia i wolne wnioski.
10.Zakończenie obrad.

Do punktu –1-
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku.
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  powitał  wszystkich 

zebranych i otworzył XXVI sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność 
obrad.   

Do punktu –2-
Przewodniczący   Rady   Miasta  Waldemar  Pieńkowski  poprosił 

o zgłaszanie uwag, zastrzeżeń do protokołu nr XXV08 z dnia 24 czerwca 2008 
roku.

W  związku  z  brakiem  zastrzeżeń  Przewodniczący   Rady   Miasta 
Waldemar  Pieńkowski  stwierdził,  że  radni  przyjęli  protokół  nr  XXV/08  z  dnia 
24 czerwca  2008 r.   

     
Do punktu –3-

Przewodniczący Rady Miasta  Waldemar  Pieńkowski  odczytał  rozesłany 
porządek obrad i poprosił o zgłaszanie uwag.   

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek zgłosi  wniosek o uzupełnienie 
porządku obrad o punkt 6 z tematem – 6.  Opinia  w sprawie projektu zmiany 
Studium uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy 
Ełk, uchwalonego uchwałą  Nr XXXII/207/2001z dnia 30.11.2001 roku z późn. 
zm., na terenach położonych  w obrębie Malczewo, Gmina Ełk. 

Innych wniosków nie zgłoszono.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

wniosek  dot.  uzupełnienia  porządku  obrad  o  punkt  6  z  tematem  jak  wyżej; 
21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie 
„za”  radni przyjęli wniosek i uzupełnili porządek obrad.

Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski odczytał porządek 
obrad  po  zmianach  i   poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  porządku  obrad; 
21 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach  wstrzym. - jednomyślnie 
„za”  radni przyjęli porządek posiedzenia jak wyżej.  

 Do punktu –4-
Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia 

20 czerwca  2008 r. do dnia  27 siernia 2008 r., w załączeniu do protokołu.
Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  w  uzupełnieniu  informacji  na  piśmie 

przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie. 
Radny R.Baranowski  zasugerował, aby wzmóc nadzór nad MZK. Zwrócił 

uwagę, że autobusy nie kursują zgodnie z rozkładem jazdy.

 Do punktu –5-
1) Projekt uchwały w sprawie  wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku 
Edwarda Palczewskiego, w załączeniu do protokołu.

Przewodniczący Rady Miasta przypomniał, że na ostatniej sesji pisemną 
rezygnację z mandatu złożył radny E.Palczewski. Odczytał projekt uchwały.
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Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/241/08  w  sprawie 
wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Ełku Edwarda Palczewskiego. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecny  radny 
J.Stradczuk.

*   *  *
2)  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta  na  rok  2008, 
w załączeniu do protokołu.

 Skarbnik Miasta J.Wróbel omówił zmiany do budżetu miasta.
Zastępca Prezydenta Miasta A.Urbański  wniósł o uwzględnienie autopoprawki 
zawartej w piśmie, znak ZI/443/2008 z dnia 1.09.2008 r., które stanowi załącznik 
do protokołu. Treść niniejszego pisma  wszyscy radni otrzymali.

Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  za  wyjątkiem 
sfinansowania koncertu Zespołu KOMBI. 
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta 
w  dziale  oświata  i  wychowanie.  Natomiast  w  w  dochodach  i  wydatkach 
realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji i Spraw Społecznych – 
Komisja  uznając  celowość  opłacenia  koncertu  Zespołu  KOMBI  wnioskuje 
o  przesunięcie   środków finansowych z  działu  750 rozdz.  75075 –  promocja 
jednostek samorządu terytorialnego.
>  Przewodniczący  Komisji  Turystyki,  Sportu  i  Rekreacji  Tomasz  Przekop 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z wnioskiem 
takim samym jaki zacytowała Przewodnicząca Komisji Oświaty. 
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta.

 Wywiązała  się  dyskusja  nad  zaproponowanymi  zmianami  w  budżecie 
miasta.

Radny T.Makowski zgłosił formalny wniosek o 10 minut przerwy.
Radni  głosując  10  głosami  „za”,  przy  7  głosach  „przeciw”   i  3  głosach 
wstrzymujących wniosek przyjęli.

 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski ogłosił 10 minutową przerwę 
w obradach.

Po przerwie obrady wznosił Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski 
i przystąpił do kontynuacji porządku obrad.

Ponieważ  w toku  dyskusji  nie  zgłoszono  formalnych  wniosków  do 
zaproponowanych zmian  w budżecie miasta Przewodniczący  Rady  Miasta 
W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  jak  wyżej, 
z  uwzględnieniem wniesionej  autopoprawki;  19  głosami  „za”,  przy  0  głosach 
„przeciw”  i 1 głosach wstrzymujących  radni podjęli  Uchwałę  Nr XXVI/242/08 
w  sprawie   zmian  w  budżecie  miasta  Ełku  na  2008  rok. Uchwała   w 
załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecny T.Przekop. 
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3)  Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążeki omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały. 
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie  opinii 
przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzymujących  radni podjęli  Uchwałę Nr XXVI/243/08  w sprawie 
przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej  Państwowej 
Straży  Pożarnej  w  Ełku. W trakcie  głosowania  nieobecny  radny  T.Przekop. 
Uchwała  w załączeniu do protokołu. 

*   *   *
4)  Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  stawek  jednostkowych  dotacji 
przedmiotowej do przedszkoli  publicznych,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVI/244/08 w sprawie ustalenia 
stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej do przedszkoli  publicznych. 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
T.Makowski i T.Przekop.

*   *  *

5)  Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy 
sprzedaży nieruchomości komunalnej,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku, obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
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Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/245/08  w  sprawie 
wyrażenia zgody na udzielenie  bonifikaty  przy sprzedaży nieruchomości 
komunalnej. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni: I.Dzienisiewicz, T.Makowski i T.Przekop.

*   *  *

6)  Projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę  w  sprawie  Regulaminu   utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Ełk,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta W.Kwiatkowski poprosił o wyjaśnienie; 
co  rozumiemy  pod  pojęciem  teren  niezabudowany  ?  W  jakiej  odległości  od 
budynków można ustawić gołębnik ?

Zastępca Prezydenta  Miasta W.Szelążek wyjaśnił, że musi być minimum 
200m odległości od budynku mieszkalnego, aby można zlokalizować gołębnik.

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/246/08  zmieniająca 
uchwałę  w  sprawie  Regulaminu   utrzymania   czystości  i  porządku  na 
terenie Miasta Ełk,  Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania 
nieobecni radni:  T.Makowski, T.Przekop i K.Wilczyński.

*   *  *
7)  Projekt  uchwały  w  sprawie  powołania  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej 
i zatwierdzenia regulaminu jej działania, w załączeniu do protokołu.

 Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  poinformował,  że  na 
wspólnym  posiedzeniu  Komisji  Mienia  Komunalnego,  Prawa  i  Porządku 
z  Komisją  Budżetową  i  Rozwoju   Gospodarczego  radny  Tomasz  Makowski 
zrezygnował z prac w Społecznej Komisji Mieszkaniowej. W Jego miejsce chęć 
pracy  zadeklarował  radny  Adam  Zawadzki.  Pan  Przewodniczący  zgłasza 
formalny wniosek w tej sprawie.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia i  Spraw Społecznych Idzi  Podwojski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/247/08  w  sprawie 
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powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej i zatwierdzenia regulaminu jej 
działania. Uchwała w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni 
radni:  T.Makowski, T.Przekop.

*   *  *
8)  Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  zmian  w  Statucie  Związku 
Międzygminnego “Gospodarka Komunalna”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku, obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/248/08  w  sprawie 
przyjęcia  zmian  w  Statucie  Związku  Międzygminnego  “Gospodarka 
Komunalna”. Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania 
nieobecni radni: T.Przekop, A.Zawadzki.

*  *  *
9)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Stowarzyszenia  Federacja 
Zielonych „GAJA”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  skargę  oraz 
uzasadnienie do projektu uchwały i wniósł o podjęcie uchwały.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej B.Wisowaty poinformował, że 
Komisja przychyliła  się  do  przedłożonego  projektu  uchwały  w  sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Stowarzyszenia  Federacja  Zielonych  „GAJA”  i  proponuje 
uznać skargę z dnia 24 czerwca 2008 r. złożoną przez przez Stowarzyszenie 
Federacja Zielonych „GAJA” za zasadną.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały,  uznając  skargę  za 
zasadną.
>  Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych  Idzi  Podwojski  – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały,  uznając skargę za zasadną.

Radny R.Baranowski zwrócił uwagę na duże obciążenie pracą stanowiska d.s 
ochrony środowiska.

Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/249/08  w  sprawie 
rozpatrzenia skargi Stowarzyszenia Federacja Zielonych „GAJA”. Uchwała 
w załączeniu do protokołu.  W trakcie głosowania nieobecni radni:  T.Przekop, 
A.Zawadzki.

*   *  *
10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa Adasiewicza, 
dotyczącej  sprzedaży  nieruchomości  położonej  w  Ełku  przy  ul.  Towarowej, 
oznaczonej  w  operacie  ewidencji  gruntów  nr  2160/17,  stanowiącej  drogę 
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dojazdową, oraz w sprawie składowania na niej przez P.P.U.H. „BARD” Sp. z o.o. 
w Ełku   materiałów i  postawienia  przez  Spółkę  bramy,  co  blokuje  dojazd do 
nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 2160/36,  w załączeniu 
do protokołu.

Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki zreferował temat wniesionej skargi.
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 

opinii przez komisje:
> Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej B.Wisowaty poinformował, że 
Komisja przychyliła  się  do  przedłożonego  projektu  uchwały  w  sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza  i  proponuje  uznać  za 
bezzasadną  skargę   z  dnia  30  lipca  2008  r.  złożoną  przez  Pana  Zbigniewa 
Adasiewicza.
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego wypracowała wnioski, a mianowicie Komisja zaproponowała:
1. uznać  za  bezzasadną  skargę  z  dnia  30  lipca  2008r.  złożoną  przez  Pana 

Zbigniewa  Adasiewicza   dotyczącą  sprzeciwu  odnośnie  sprzedaży 
nieruchomości położonej w Ełku przy ul. Towarowej, oznaczonej w operacie 
ewidencji gruntów nr 2160/17, stanowiącej drogę dojazdową oraz zarzucającą 
bezprawne składowanie  na  niej  przez  P.P.U.H.  „BARD”  Sp.  z  o.o.  w Ełku 
materiałów i postawienie przez tą spółkę bramy, co blokuje dojazd do budynku 
w  którym  Pan  Adasiewicz  prowadzi  Zakład  Usług  Mechanicznych  o 
specjalności  naprawa  samochodów  ciężarowych      i  ciągników, 
zlokalizowanego  na  działce  oznaczonej  nr  2160/36,  będącej  w  jego 
użytkowaniu wieczystym.

2. Uznać za zasadną skargę z dnia 30 lipca 2008 r. w zakresie zasady ustalenia 
proporcji  sprzedawanych  udziałów  w  działce  nr  2160/17  i  zalecić 
Prezydentowi Miasta ponowne ustalenie wysokości udziałów sprzedawanych 
właścicielom nieruchomości przyległych w oparciu             o przysługujące im 
udokumentowane roszczenia.

Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 1 głosie „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/250/08  w  sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza,  dotyczącej  sprzedaży 
nieruchomości  położonej  w  Ełku  przy  ul.  Towarowej,  oznaczonej 
w operacie ewidencji  gruntów nr 2160/17,  stanowiącej drogę dojazdową, 
oraz w sprawie składowania na niej przez P.P.U.H. „BARD” Sp. z o.o. w Ełku 
materiałów  i  postawienia  przez  Spółkę  bramy,  co  blokuje  dojazd  do 
nieruchomości oznaczonej w operacie ewidencji gruntów 2160/36.  Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni:  I.Dzienisiewicz 
T.Przekop. 

*   *  *
11)  Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  Zarządu  Wspólnoty 
Mieszkaniowej Nieruchomości   ul. Słowackiego 22,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  W.Szelążek omówił  projekt  uchwały. 
Naczelnik Wydziału AGG S.Chilickiego  szczegółowo omówił  uzasadnienie do 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia przedmiotowej skargi.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
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> Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej B.Wisowaty poinformował, że 
Komisja przychyliła  się  do  przedłożonego  projektu  uchwały  w  sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Zarządu  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości  ul. 
Słowackiego 22 i  proponuje uznać za bezzasadną skargę z dnia 16 czerwca 
2008 r. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały,  uznając  skargę  za 
bezzasadną.

Radni udzielili  głosu obecnemu na sali obrad przedstawicielowi  Zarządu 
Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości    ul.  Słowackiego  22  Panu  Janowi 
Waszkiewiczowi, który nie zgodził się z uzasadnieniem i propozycją rozpatrzenia 
skargi.

Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 
projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/251/08  w  sprawie 
rozpatrzenia  skargi  Zarządu  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości 
ul. Słowackiego 22. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny T.Przekop. 

*   *  *
12)  Projekt uchwały w sprawie  nadania statutu Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej w Ełku, w załączeniu do protokołu.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  A.Urbański omówił  i  wniósł  o  podjęcie 
uchwały.

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nie wniesiono zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Uchwałę Nr XXVI/252/08 w sprawie nadania 
statutu  Miejskiemu  Ośrodkowi  Pomocy  Społecznej  w  Ełku. Uchwała 
w załączeniu  do  protokołu.  W trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  T.Przekop, 
B.Wsowaty.

*   *  *
13) Projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 
dwóch  miejscowych  planów  zagospodarowania  przestrzennego  fragmentów 
miasta Ełk, obejmujących projektowaną północną obwodnicę miasta, zwanych: 
„EŁK  –  OBWODNICA  PÓŁNOCNA  –  WSCHÓD”  I  „EŁK  –  OBWODNICA 
PÓŁNOCNA – ZACHÓD”,  w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.

 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 
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Nie podjęto dyskusji.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 18 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i 1 głosie wstrzym. radni podjęli  Uchwałę Nr XXVI/253/08 uchylająca uchwałę 
w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  dwóch  miejscowych  planów 
zagospodarowania przestrzennego fragmentów miasta Ełk, obejmujących 
projektowaną północną obwodnicę miasta, zwanych: „EŁK – OBWODNICA 
PÓŁNOCNA – WSCHÓD” I „EŁK – OBWODNICA PÓŁNOCNA – ZACHÓD”, 
Uchwała  w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni: 
T.Przekop, J.Stradczuk.

*   *   *
14)  Projekt  uchwały   uchylający  uchwałę  w sprawie  przystąpienia  do  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „EŁK-KONOPNICKIEJ”, 
w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały i wniósł 
o podjęcie.

 Przewodniczący  Komisji  Budżetowej  i  Rozwoju  Gospodarczego 
R.Baranowski  poinformował,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt 
uchwały. 

Nie wniesiono formalnych zastrzeżeń.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 20 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/254/08  uchylająca 
uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  „EŁK-KONOPNICKIEJ”. Uchwała 
w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecny radny T.Przekop.

*  *  * 

*   *  *
15)  Projekt  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Programu  Rewitalizacji  Ełku, 
w załączeniu do protokołu.

PO Naczelnika SR Marek Chojnowski omówił  Program Rewitalizacji Ełku. 
Zgłosił  autopoprawkę  do  Programu  w  części  śródmieście  polegającą  na 
dopisaniu w obszarze śródmieście - tytułu „Rewitalizacja węzła kolejowego Ełk” 
oraz  dostosowanie  infrastruktury  kolejowej  węzła  Ełk  na  potrzeby  korytarza 
transportowego Rail Baltica, rewitalizacja budynków i okolic dworca. 

 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski  poprosił  o  przedstawienie 
opinii przez komisje:
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował,  że  komisja  na  wspólnym  posiedzeniu  z  Komisją  Mienia 
Komunalnego,  Prawa  i  Porządku  zaopiniowała  pozytywnie  aktualizację 
Programu Rewitalizacji Ełku.
>  Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  W.Paczkowska 
poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Turystki,  Sportu  i  Rekreacji 
I.Dzienisiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała  aktualizację 
Programu Rewitalizacji  Ełku z wnioskiem – budowa wyciągu narciarskiego na 
jeziorze Ełckim.                     
>  Zastępca  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  i  Spraw  Społecznych 
Z.Jędrkiewicz  poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała  aktualizację 
Programu  Rewitalizacji  Ełku  z  zaleceniem,  aby  w  miarę  możliwości 
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wykwaterowywać mieszkańców z budynków zabytkowych i  przeznaczać je do 
sprzedaży i wówczas przyszły właściciel będzie o nie dbał.

Nie wniesiono zastrzeżeń. 
Radni  przez  aklamacje  przyjęli  zaprezentowane  autopoprawki  do 

Programu.
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 16 głosami  „za”, przy 0 głosach „przeciw” 
i  0  głosach  wstrzym.  radni  podjęli  Uchwałę  Nr  XXVI/255/08  w  sprawie 
aktualizacji Programu Rewitalizacji Ełku.  Uchwała  w załączeniu do protokołu. 
W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  K.Dudzis,  T.Bińczak,  T.Makowski, 
J.Stradczuk I.Podwojski.

Do punktu -6
Projekt  Opinii w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań 

i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  uchwalonego 
uchwałą  Nr XXXII/207/2001z dnia 30.11.2001 roku z późn. zm.,  na terenach 
położonych  w obrębie Malczewo, Gmina Ełk, w załączeniu do protokołu.

Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił temat i wniósł o podjęcie 
opinii.

Nie wniesiono zastrzeżeń. 
Przewodniczący  Rady  Miasta   W.Pieńkowski  poddał  pod  głosowanie 

projekt  opinii  w sprawie jak wyżej;  17 głosami  „za”,  przy 0 głosach „przeciw” 
i 0 głosach wstrzym. radni podjęli Opinie w sprawie projektu zmiany Studium 
uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk, 
uchwalonego uchwałą  Nr XXXII/207/2001z dnia 30.11.2001 roku z późn. zm., 
na  terenach  położonych   w  obrębie  Malczewo,  Gmina  Ełk. Opinia 
w  załączeniu  do  protokołu.  W  trakcie  głosowania  nieobecni  radni:  K.Dudzis, 
J.Stradczuk I.Podwojski, K.Wilczyński.

Do punktu -7-
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił wykonanie  budżetu miasta za 

I półrocze 2008 roku przyjęte Zarządzeniem Nr 618/08 Prezydenta Miasta Ełku 
z dnia 18 sierpnia 2008 roku.

Zarządzeniem Nr 618/08 Prezydenta Miasta Ełku  z dnia 18 sierpnia 2008 
roku w sprawie przyjęcia informacji z wykonania budżetu Miasta Ełk za I półrocze 
2008 roku, w załączeniu do protokołu.

Radni nie wnieśli zastrzeżeń.

D  o punktu -8-  
Radny Tomasz Bińczak powrócił do tematu wcześniej sygnalizowanego, 

a  dot.  tzw.  „eurosierot”,  czyli  dzieci,  których  rodzice  wyjechali  za  pracą poza 
granice kraju. Zwrócił uwagę na konieczność policzenia takich dzieci w naszym 
mieście. W tej chwili ku temu jest dobry okres – początek roku szkolnego. Jest to 
możliwe  do  zrealizowania.  Radny  uważa,  że  problem  w  naszym  mieście 
występuje.  Wszystkie  działania,  które  służą  zagospodarowaniu  czasu  dzieci 
i młodzieży poprzez, np. budowanie boisk jest cenną inicjatywą, ale to za mało. 
Powinniśmy znać skalę problemu, by móc później w jakiś sposób temu zaradzać. 
W innych miastach udało się przynajmniej  skatalogować ten problem.  Druga 
sprawa poruszona przez radnego dotyczy podjętej uchwały  w sprawie zakazu 
palenia  tytoniu  na  cmentarzach  i  przystankach  MZK.  W  momencie 
podejmowania  uchwały  nie  znaliśmy  skutków  finansowych  wprowadzenia 
uchwały.  Radny  zadaje  pytanie,  czy   dzisiaj   wiemy  ile  kosztowała  nas  ta 
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uchwałą?

Radny Adam Zawadzki poruszył problem odbioru sprzętu elektronicznego przez 
ełcką firmę PUK. Radny zwrócił się z zapytaniem, jak to jest, że firmy z Polski 
odbierają  sprzęt  elektroniczny  taniej,  aniżeli  ełcka  firma  PUK.  Do  szkoły 
przysłana została oferta z kwotą 2,80 zł brutto za odbiór sprzętu bez doliczenia 
za transport, a oferta PUK  wynosi 2,90 zł brutto + 60 zł za godzinę transportu. 

Radna Wioletta Paczkowska przypomniała, że na jednej z wcześniejszych sesji 
występowała  z wnioskiem o rozpatrzenie możliwości zatrudnienia w szkołach 
psychologów. Minął  okres wakacji,  rozpoczął  się rok szkolny,  radna pyta,  czy 
Prezydent Miasta ma w tej kwestii jakieś przemyślenia ?

Radny Konrad Siemienkiewicz poinformował, że na odcinku ulicy Sikorskiego od 
ulicy Gdańskiej do przejazdu kolejowego  wykonywany był jakiś remont. W ulicy 
pojawił się głęboki wykop na nawierzchni, która niedawno była poprawiana na 
użytek sklepu LIDL.   W chwili  obecnej  skończono remont  i  dziura ta  została 
założona betonowymi płytami, po których praktycznie nie daje się jeździć. W tym 
miejscu nawierzchnia ulicy została zniszczona i nadaje się ona do ponownego 
remontu. Radny zwraca się z zapytaniem, kto za to odpowiada i kto poniesie 
koszty ?

Radny Romuald Baranowski  nawiązał do wypowiedzi dot.  "eurosierot".  Radny 
podziela  punkt  widzenia,  iż  jest  to  istotny i  ważny problem społeczny.  Radny 
z  dużą  nadzieją  oczekuje  na  opracowywaną  strategię  rozwiązywania 
podstawowych problemów społecznych.  Zdaniem radnego problem eurosierot 
powinien w tym opracowaniu się znaleźć.  
Następnie  radny  przypomniał,  że  na  sesji  w  miesiącu  czerwcu  wspominał 
o  naszej  uchwale  o  sprzedaży  nieruchomości  z  90%  bonifikatą  dla 
dotychczasowych najemców. Radny otrzymał informację od Pana Prezydenta, że 
w tej sprawie cały region EGO będzie występował do stosownego ministerstwa 
z prośbą o interpretację. Radny zwraca się z zapytaniem, co w tym temacie ? 
Kolejna poruszona kwestia  dotyczy dalszych losów  Zamku. Czy jest koncepcja 
zagospodarowania Zamku?

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  przypomniał,  że  wcześniej  zgłaszał  wniosek 
o uzupełnienie pobitych kloszy w lampach ulicznych oraz o ich wymycie. Radny 
zwraca  się  z  zapytaniem,  do  kiedy  wszystkie  te  wspomniane  braki  zostaną 
usunięte  ?  Radny prosi  o  wykaz  ulic  na  których  dokonano  powyższych prac 
łącznie z remontem powyrywanych drzwiczek w lampach.

Prezydent   Miasta  Tomasz  Andrukiewicz  zasygnalizował  odpowiedzi  na 
zgłoszone interpelacje   i zapytania:
-  kwestia  dot.  policzenia  dzieci,  których  rodzice  wyjechali  za  pracą.  Zostanie 
zlecone  dla   Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej,  aby  we  współpracy 
z wszystkimi szkołami  i przedszkolami taką analizę sporządzili, 
- skutki finansowe wprowadzenia uchwały o zakazie palenia wynoszą 6.700 zł. 
- w miesiącu  wrześniu planowane jest spotkanie z dyrektorami szkół w temacie 
ile mają zużytego sprzętu elektronicznego oraz jego odbioru. 
W  uzupełnieniu  Naczelnik  Wydziału  MK  A.Semeńczuk  poinformował,  że  na 
terenie  miasta  funkcjonuje  7  licencjonowanych  przewoźników  nieczystości  . 
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Każdy z nich ma obowiązek odbioru  i dostarczenia niekoniecznie do PUK, może 
wieźć w inne miejsce.  Jeśli  szkoła ma podpisaną umowę z PUK to PUK ma 
obowiązek odebrać bezpłatnie.
- Odnośnie zatrudnienia psychologów Pan Prezydent poinformował, że taka jest 
intencja,                       by psychologów zatrudnić w naszych szkołach. 
Przypomniał, że decyzją Rady dodatkowo do podwyżek dla nauczycieli i obsługi 
administracyjnej  dołożony  został  1  mln  zł  i  plany  związane  z  zatrudnieniem 
psychologów będą  realizowane  w  trakcie  przygotowań budżetu  na  rok  2009. 
Wniosek będzie zrealizowany w późniejszym czasie.
- Ulica Sikorskiego jest ulicą krajową będącą w zarządzie  Generalnej Dyrekcji 
Dróg  i  Autostrad.    W  trakcie  spotkania  dyrektor  GDDKiA poinformował,  że 
prowadzą w tej sprawie postępowanie wyjaśniające.
-  Co  do  uchwał  z  bonifikatą  -  jeśli  tylko  pojawi  się  informacja  będzie  ona 
przekazana  radnemu.  W  sprawie  zagospodarowania  Zamku  odbyło  się 
spotkanie.  Przyglądamy  się  rozwiązaniom zewnętrznym -  jak  sobie  poradziły 
inne samorządy z  takim problemem.  Niebawem radni  zostaną zaproszeni  do 
rozmów w tym temacie.
- Na zgłoszone zapytanie przez radnego W.Kwiatkowskiego zostanie udzielona 
odpowiedź na piśmie. 
Naczelnik  Wydziału  MK  A.Semeńczuk  poinformował  o  rozmowach  jakie  są 
prowadzone  z  Zakładem  Energetycznym  w  Ełku,  między  innymi  w  temacie 
konserwacji urządzeń energetycznych.

Do punktu -9-
Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że do Rady Miasta 
wpłynął  wniosek  od  Pana  L.Właźnika  i  od  Powiatowego  Rzecznika 
Konsumentów w sprawie zmiany czasu pracy placówek handlowych w mieście 
Ełku w godzinach 22 - 6. Tematem szczegółowo zajmowano się na wspólnym 
posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  z  Komisją  Mienia  Komunalnego,  Prawa 
i Porządku. Wnioskodawcy wnosili,  aby problem został przedstawiony na sesji 
Rady  Miasta.  Kserokopie  wspomnianych  wniosków  zostały  rozdane  radnym. 
Całość  korespondencji  w  temacie  znajduje  się  w  Biurze  Rady  Miasta.  Pan 
Przewodniczący zaproponował, aby zainteresowani radni zapoznali się i uczynili 
dalej z tym problemem to co uznają za właściwe.

Radny  T.Bńczak  poinformował,  że  miał  przyjemność  rozmowy 
z   wnioskodawcą  kilka  razy.  Rzeczywiście  jest  problem,  ale  po  głębszym 
zapoznaniu  się  ze  sprawą,  to  mieszkańcy,  którzy  tworzą  wspólnotę  nie  są 
przychylni temu wnioskowi.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że również kilkakrotnie w tej 
sprawie  rozmawiał   z  wnioskodawcą.  Na  dzień  dzisiejszy  odpiszemy 
wnioskodawcom,  że  radni  zapoznali  się  z  problemem  i  podejmą  stosowne 
decyzje zgodnie ze swoim przekonaniem.

Radny Krzysztof Wilczyński zgłosił wniosek, aby Pełnomocnik Prezydenta Miasta 
ds.  Profilaktyki  i  Rozwiązywania    Problemów  Alkoholowych  i  Narkomanii 
wspólnie  z  Miejską  Komisją  ds.  Profilaktyki  i  Rozwiązywania    Problemów 
Alkoholowych przygotowali  opinię na temat funkcjonującej  ustawy i  przepisów 
dotyczących przeciwdziałania alkoholizmowi. Co jest przyczyną, że jesteśmy w 
niemocy  prawnej  by  wyegzekwować  pewne  rzeczy.  Radny  myśli,  że  należy 
podjąć  inicjatywę  ustawodawczą  aby  zmienić  te  przepisy.  Taką  opinię  mogą 
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przygotować osoby bezpośrednio związane z problemem. Wówczas taką opinię 
przekażemy  posłowi  wybranemu  z  naszego  miasta.  Następny  poruszony 
problem dotyczy parkingu przy Cmentarzu Komunalnym przy ul. Matejki. W tym 
Miejscu  nie  ma  żadnego  parkingu.  Uczestnicy   konduktów  pogrzebowych 
w czasie deszczowej pogody są zmuszeni chodzić  w błocie. Radny sugeruje, 
aby w tym miejscu wykonać utwardzenie - parking, pomiędzy główną bramą, a 
bramą najnowszej części Cmentarza. Nie jest to duży obszar, a w związku z tym 
i  koszty  nie będą duże.  Gdyby udało się  w bieżącym roku wykonać,  jeszcze 
przed dniem 1 listopada, to poprawiłoby znacznie estetykę tego miejsca. Jeśli nie 
to radny wnosi  o ujęcie zadania w przyszłorocznym budżecie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńowski  zgłosił  wniosek,  aby  Prezydent 
Miasta wystąpił  do Konserwatora  Zabytków o  podjęcie  działań  z  Jego strony 
o  wymuszenie  na  właścicielu  nieruchomości  obiektu  po  starym szpitalu  przy 
ul. Mickiewicza  zabezpieczenia tego obiektu.

Radny Tomasz Bińczak  zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady 
Miasta, aby rozważył zgłoszony wniosek. W chwili obecnej  ten obiekt nie jest 
uznany  za  zabytek.  Prawdopodobnie  budynek  uznany  jest  jako  skażony 
bakteriologicznie i w chwili obecnej będący na pograniczu katastrofy budowlanej, 
czy my na pewno chcemy konserwować go ?

Przewodniczący  Rady  Miasta  stwierdził,  że  nie  chodzi  o  to,  żeby 
konserwować istniejące mury, tylko żeby Konserwator Zabytków określił na dzień 
dzisiejszy co jest warte bezwzględnego zachowania i jakimi metodami właściciel 
ma to zrobić.

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  stawia  wniosek,  aby  Prezydent  Miasta 
wystąpił do nadzoru budowlanego aby zajął się tym budynkiem i stwierdził czy on 
nadaje się tylko do zburzenia natychmiastowego, czy nie. Zadaniem inspektora 
nadzoru  jest  ustalenie,  czy  budynek  ten  stanowi  zagrożenie  i  tzw.  katastrofę 
budowlaną, czy nie. 

Przewodniczący Rady Miasta podsumowując dyskusję i zgłaszane wnioski 
zaproponował,  aby  nie  wnikać  w  kompetencje  nadzoru  budowlanego 
i  Konserwatora Zabytków, a  skierować do nich wniosek,  by sprawą się  zajęli 
zgodnie z prawem i kompetencjami jakie mają.

Radny  Jerzy  Czepułkowski  proponował  nie  formułować   wniosku  do 
nadzoru budowlanego, ani do Konserwatora Zabytków dopóki nie znany jest nam 
stan  prawny  tego  budynku.  Według  wiedzy  radnego  ten  budynek  nie  jest 
zabytkiem, ale pozostaje w tzw. strefie ochrony konserwatorskiej,  co dla tego 
przedsięwzięcia jest jeszcze gorszym rozwiązaniem, bo obowiązki właściciel ma 
takie  jak  wobec  zabytku,  tylko  nie  przysługują  mu  dotacje  i  subwencje  na 
ratowanie zabytków. Musi to robić za własne pieniądze. Zaproponował wystąpić 
do  Konserwatora  Zabytków   żeby  określił  jaki  jest  stan  prawny  budynku, 
a  dopiero  zwrócić  się  z  prośbą  do  Powiatowego  nadzoru  Budowlanego 
o skontrolowanie, czy obiekt nie stanowi zagrożenia. 

Radny Tomasz Makowski w imieniu Klubu radnych Platforma Obywatelska RP 
złożył na piśmie wniosek o wprowadzenie do budżetu miasta na rok 2009 kwoty 
200.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup drabiny strażackiej przez Komendę 
Powiatową  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Ełku.  Wniosek  w  załączeniu  do 
protokołu.
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Radny Wojciech Kwiatkowski zgłosił wnioski:
1) o sprzątanie ulicy Pięknej  od ulicy Koszykowej do garaży przy ul.  Pięknej. 
Radny poinformował,  że ulicę tę  mieszkańcy sprzątają we własnym zakresie. 
Radny nie pamięta, aby ktoś inny sprzątał na tej ulicy. Radny zgłasza wniosek 
aby Prezydent Miasta zobowiązał PUK do sprzątania również tej ulicy. 
2) o sprzątanie ciągu pieszo-rowerowego na terenie komunalnym pomiędzy ulicą 
Piękną, a ul. Kilińskiego. Na tym fragmencie jest tylko wykaszana trawa. Radny 
zaproponował, że okolice te mogą sprzątać pracownicy PUK, którzy sprzątają 
promenadę. 
3) O zdjęcie znaku „STOP” na przejeździe kolejowym w Kalinowie. My jesteśmy 
zarządcą wąskotorówki i do nas należy ustawienie bądź zdjęcie tego znaku. W 
tym miejscu wąskotorówka w ogóle nie jeździ i radny wnioskuje, aby do czasu jej 
uruchomienia te znaki zdjąć.

Radny  Tomasz  Bińczak  poinformował,  że  w  ostatnim  tygodniu  sierpnia  do 
przedszkola Niezapominajka można było na kilka godzi oddać dziecko, by się 
przyzwyczajało do pójścia od 1 września. Zdaniem radnego jest to bardzo dobra i 
godna naśladowania praktyka.   Radny podziękował za udzieloną odpowiedź na 
zgłoszoną na ostatniej  sesji   interpelację  dot.  Młodzieżowej Rady Miasta.   Z 
otrzymanej odpowiedzi wywnioskował i sugeruje Prezydentowi Miasta i Radzie 
rozważenie możliwości zlikwidowania Młodzieżowej Rady Miasta, ponieważ na 
zaplanowanych 10 posiedzeń odbyło się 5. Reszta nie miała miejsca ze względu 
na brak quorum. Najprawdopodobniej pomyliliśmy sie w tej kwestii i taki organ 
nie jest potrzebny.  Radny zaproponował Prezydentowi Miasta, aby wprowadził 
praktykę i zwyczaj udzielania odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje 
poszczególnych radnych w formie zbiorczego jednego dokumentu przekazanego 
do  Przewodniczącego  Rady  Miasta.  Dokument  ten  następnie  trafiłby  do 
wszystkich  radnych.  Radny    chciałby  znać  odpowiedzi  nie  tylko  na  swoje 
zgłaszane wnioski.

Radny Jerzy Czepułkowski zgłosił wniosek do Prezydenta Miasta, aby zwrócił się 
do Prezesa MZK o dostarczenie Przewodniczącemu RM, a następnie Komisji 
Rewizyjnej  korespondencji  jaka  była  prowadzona pomiędzy MZK,  a Urzędem 
Miasta dot. poprawy sytuacji ekonomicznej  MZK. Wniosek wynika z tego, iż MZK 
twierdzi, że składało wnioski, np.  o rozszerzenie asortymentu biletów, czy inne, 
a przedstawiciele UM mówią, że nic takiego nie miało miejsca.  Temat należy 
rozstrzygnąć przy udziale Komisji Rewizyjnej.

Naczelnik  Wydziału  PiSS  A.Werla  nawiązując  do  poruszonego  tematu 
związanego  z  powstaniem  Strategii  Promocji  Miasta  poinformowała,  że  taki 
dokument już jest w fazie końcowej opracowania i niebawem zostanie radnym 
przedłożony.

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz poinformował:
– radnemu  W.Kwiatkowskiemu  -  na  ulicy  Pięknej,  w  tej  części  najbardziej 

zaniedbanej niebawem zostanie rozpoczęty remont,  którego nadzór będzie 
sprawował Zespół Inwestycji.

– Radny  T.Bińczak  wspomniał  o  przedszkolach  i  przedszkolakach.  Taka 
praktyka  jest  stosowana  w  większości  naszych  przedszkoli.  Ponadto  od 
wczoraj  ruszył  projekt   współfinansowany  z  Europejskiego  Funduszu 
Społecznego  w  naszych  przedszkolach,  który  polega  między  innymi  na 
wydłużeniu czasu pracy naszych przedszkoli.  Jest  to  projekt:  „Mogę wiele 
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tylko mi pomóż”, w  ramach którego realizowane będą, między innymi zajęcia 
z bajkoterapii, muzykoterapii    i zajęcia z  logopedą. 
Pan  Prezydent  poinformował,  że  od  miesiąca  października  zmieniają  się 
numery telefonów w Urzędzie. Będzie nowy numer centrali  700 32 62 00. 
Łącznie będzie 200 nowych numerów i na każdym biurku będzie telefon, nie 
będzie potrzeby łączenia się z centralą. Będzie to duże udogodnienie.
Prezydent  Miasta  zwrócił  się  z  prośbą  o  Klubu  Radnych  Platformy 
Obywatelskiej, by zmodyfikowali swój wniosek, aby nie dotyczył on zakupu 
drabiny strażackiej.  Pan Prezydent  poinformował,  że jest  po rozmowach z 
Komendantem  Wojewódzkiej  Straży  Pożarnej,  który  poprosił,  by  wejść  z 
kwotą  200  tys.zł  na  realizacje  projektu  ogólnowojewódzkiego  na  zakup 
8  podnośników  do  Komendy  Wojewódzkiej  Straży  Pożarnej,  a  Komenda 
Miejska  Państwowej  Straży  Pożarnej  z  Olsztyna  przekaże  nam   drabinę 
o wartości 2,5 mln zł.

Przewodniczący  Rady  Miasta  W.Pieńkowski  zgłosił  wniosek,  aby  zająć  się 
jeszcze w bieżącym roku renowacją pomnika Kajki w Parku Solidarności.

Prezydent  Miasta  T.Andrukiewicz  poinformował,  że  temat  będzie 
załatwiony w ramach modernizacji  Parku Solidarności i odbędzie się odnowienie 
pomnika Kajki.

Do punktu -10-
Wobec  wyczerpania  porządku obrad Przewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar 
Pieńkowski zamknął obrady XXVI sesji  Rady Miasta w dniu  2 września 2008 
roku  o godzinie 1602 .

Protokołowała:
Elżbieta Liziewska           Przewodniczył obradom:

                    Waldemar Paweł Pieńkowski
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